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Ósme dyskusyjne Spotkanie Klubowe w tym roku trzecie z cyklu
spotkań  na  tematy  Oszczędzania  energii  elektrycznej  z
Przedstawicielem firmy Vaillant Panem Maciejem Mielcarkiem

Temat: Czy warto zainwestować w gruntowe pompy ciepła typu
solanka –woda  przeznaczone  do ogrzewania budynku, a także do
przygotowania ciepłej wody użytkowej

 

Obecnych 12 osób. Po jednej osobie z Kół 2,9,16 ,52.Dwie osoby
z K70 oraz sześć z K43.Wiekowo 2 osoby opłacające składki
pełne oraz 10 osób opłacające składki ulgowe

https://www.sep.wroc.pl/osme-dyskusyjne-spotkanie-klubowe/
https://www.sep.wroc.pl/osme-dyskusyjne-spotkanie-klubowe/

